

Franckesche Stiftungen zu Halle

Memoria Theologorum Wirtembergensium Resuscitata, h.e. Biographia Præcipuorum Virorum, qui à tempore Reformationis usque ad hanc nostram ætatem ...

Accessit Elenchus Scriptorum tum editorum, tum in Manuscriptis latentium cum
Supplementis atque Indicibus necessariis

Fischlin, Ludwig Melchior

Ulmæ, Anno M.DCC.X.

VD18 90845382

[Otto Leonhardus Hoff]

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:5:1-216309

Scripta.

Slavonicè reddita.

Novum Testamentum.

Catechismus Lutheri.

Confessio Augustana.

Loci Communes Theologici.

Examen Melanchthonis.

Ordinatio Ecclesiastica.

Postilla Lutheri.

Biblia Slavonica. Witebergæ. 1584. fol. in duobus
Tomis.

Germanica.

Psalterium explicatum.

OTTO LEONHARDUS HOFF- *Cl. 1550.*
SÆSSIUS, Abbas Monasterii *Ob. 1572.*
Murrhardtenfis, quod Eremitas Ordinis Benedictini olim aluit, in oppido adjacente natus, Patre Præfecto Pontificiis partibus addicto. A quo non solum in Religione Papæâ educatus, sed & Monasticæ Professioni dicatus est. Unde factum, ut cum Monachi in domicilia sua Imperatoriâ potestate tempore Interimistico postliminiò restituerentur, ipse in atate juvenili ferè puer adhuc in Abbatem electus fuerit. An. 1548. Christophoro autem Duce Monasteria denuò reformante aliorum securus exemplum doctrinam Evangelii amplexus est. Anno 1552. Insulamque decem Adolescentes Inspectioni suæ commissos regens, viginti annis tenuit usque